
Златибор Лончар: Здравствени систем имао велику срећу да у борби против коронавируса направи озбиљан тандем са Вучићем
понедељак, 25 мај 2020 09:46

 Министар здравља Златибор Лончар изјавио је данас да је начином борбе против
корона вируса Србија показала да је озбиљна држава, а да он лично сматра да је
здравствени систем „имао велику срећу да направи озбиљан тандем са председником
Републике Александром Вучићем“.

  

  Тај тандем је дао резултате о којима ће се причати и о коме ће људи имати прилике да
се изјасне, оценио је Лончар у гостовању на телевизији Хепи, напомињући да је
здравствени систем сам по себи прилично затворен и сами не би могли да постигну
резултате против корона вируса.   

Показали смо да смо озбиљна држава, организовали смо се одговорно, мудро и стручно.
Показали смо да у најтежим тренуцима можемо да урадимо оно што је најбоље за нашу
земљу, рекао је он.

  

Лончар је истакао да је још рано за прављење анализе, а „грађани ће у наредном
периоду рећи шта мисле о оном што је урађено и резултатима који су постигнути“.

  

Циљ је и тада и сада био да што више људи спасимо да не умру и да се не разболе,
указао је он.

  

(Фонет)
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